
Pan Henryk Łukaszewicz: „Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych 

wykazał, że w tym roku potrzebuje ponad 60 mln zł. W budżecie Wojewody 

zabezpieczono 13 mln na konserwację urządzeń, z czego wykorzystano 12 mln. Czy 

ten milion, który pozostał będzie wykorzystany? Jeśli nie, to dlaczego?” 

 


